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Zápis č. 10/2012 z 10. jednání AS FEK ZČU v Plzni 

 ze dne 26. 6. 2012 
Přítomní senátoři: PaedDr. Dana Egerová Ph.D., Ing. Josef Červený Ph.D., PhDr. Věra 
Dvořáková, Ing. Venuše Fišerová, RNDr. Mikuláš Gangur Ph.D., Ing. Michaela Horová, Ph.D., 
JUDr. Ing. David Martinčík, Mgr. Romana Suchá, Ing. Jan Tlučhoř Ph.D., Adam Bárta,             
Bc. Zuzana Malá, Bc. Eva Zoubková 
 
Omluvení senátoři: Ing. Pavlína Hejduková, Ph.D., Bc. Andrea Šusterová, Bc. Martin Polívka  
 
Přítomní hosté: Ing. Hana Kunešová, Klára Jechová 
 
Přítomno: 12 senátorů AS FEK (11  po dobu celého jednání AS FEK) 
 
PROGRAM: 
 

1. Vyhláška č. 5DV/2012 děkana FEK ke 2. kolu přijímacího řízení FEK 

2. Organizační záležitosti 

3. Různé 

Předsedkyně AS FEK Dr. Egerová přivítala senátory a hosty a seznámila přítomné s navrženým 
programem jednání. AS FEK následně hlasoval o programu jednání.  
Přítomno: 11 členů AS FEK 
Hlasování o programu jednání:   11 pro, 0 proti, zdrželi se 0  

Program 10. jednání pléna AS FEK byl schválen. 

 

Ad 1) Vyhláška děkana FEK č. 5DV/2012 ke 2. kolu přijímacího řízení na FEK 

Předsedkyně AS FEK předala slovo proděkance pro studijní záležitosti Ing. Kunešové. 
Proděkanka Ing. Kunešová nejdříve informovala senátory o dosavadním průběhu přijímacího 
řízení na FEK. Následně seznámila senátory s důvody vyhlášení 2. kola přijímacího řízení a 
okomentovala  vyhlášku děkana FEK k 2. kolu přijímacího řízení, kterou senátoři obdrželi před 
jednáním AS FEK.  
Předsedkyně AS FEK otevřela diskusi k předložené vyhlášce i k průběhu přijímacího řízení.  
Senátor Dr. Martinčík se dotázal, zda bude bude přijat dostatečný počet uchazečů do navazujícího 
studium. Proděkanka Kunešová uvedla, že počet uchazečů, kteří uspěli, zhruba odpovídá počtu 
studentů, které můžeme přijmout. . 
Senátorka Ing. Fišerová se zeptala, zda bude vyhlášeno druhé kolo pro navazující studium. 
Proděkanka Ing. Kunešová uvedla, že 2. kolo se pro navazující studium nebude vyhlašovat. 
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Následovalo hlasování o navrženém usnesení 
 
Návrh usnesení: 
Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č. 5DV//2012 děkana Fakulty 
ekonomické ZČU  Druhé kolo přijímacího řízení na FEK ZČU v Plzni. 
. 
Přítomno:   12 členů AS FEK 
Hlasování:  12 pro, zdrželi se: 0, proti: 0   Usnesení bylo přijato. 
 
Ad 2) Organizační záležitosti 

Ad 2a) Změna ve funkci tajemníka AS FEK 
Předsedkyně AS FEK uvedla, že tajemnice AS FEK Mgr. Suchá bude mít od 1.7. snížený úvazek 
na FEK, z tohoto důvodu bude potřeba zvolit nového tajemníka AS FEK. Předsedkyně AS FEK 
vyzvala senátory, aby předložili návrhy na nového tajemníka AS FEK. Senátoři se na návrzích 
nového tajemníka nedohodli. 
Předsedkyně AS FEK navrhla, aby funkce tajemníka byla řešena na následujícím jednání             
AS FEK v září. 
 
Ad 2b) Termíny jednání AS FEK v akademickém roce 2012/13 
Předsedkyně AS FEK navrhla, aby jednání pléna AS FEK probíhala vždy 3. středu v měsíci od 
13:00 v HJ 210. Senátoři tento návrh vzali na vědomí. 
 
Ad 3) Různé 
Ad 3a) Obsazení pozic ve studentské části AS FEK 
Předsedkyně AS FEK informovala, že studentští senátoři, kteří případně nebudou pokračovat ve 
studiu na FEK, budou nahrazeni v AS FEK od září náhradníky, kteří byli zvoleni v řádných 
volbách. 
 
Ad 3b) Zápisy z AS FEK na webu FEK 
Byla otevřena diskuse ke zveřejňování zápisů z jednání AS FEK na webu FEK. Senátoři se vrátí 
k tématu na svém jednání v září. 
. 
 

 

SCHVÁLENÁ USNESENÍ 
Usnesení 1:  
Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č. 5DV//2012 děkana Fakulty 
ekonomické ZČU  Druhé kolo přijímacího řízení na FEK ZČU v Plzni. 
Přítomno:   12 členů AS FEK 
Hlasování:  12 pro, zdrželi se: 0, proti: 0    Usnesení bylo přijato. 
 
 
Další jednání pléna AS FEK je plánováno v září 2012, termín bude upřesňen. 
 
V Plzni dne 26. 6. 2012 
Zapsala: Mgr. Romana Suchá, tajemnice AS FEK 
Schválila: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., předsedkyně AS FEK   


